
BR. 0002.9.2011 
Protokół  Nr IX/11 

z 9 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 28 czerwca 2011r. 
 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym  
(Dz.U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn.zm.) 9 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył 
Przewodniczący Rady Witold Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 14-stu. Radny nieobecny- Marek Knach. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz – Stanisław Dobrowolski, 
- Z-ca Burmistrza – Krzysztof Szczeponik, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Grażyna Szymańska,  
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Nazimek powitał wszystkich zebranych na 9 
sesji Rady Miejskiej w Sobótce.  Poprosił, aby minutą ciszy uczcić pamięć zmarłego 
Zdzisława Forgiela, który był zarówno pracownikiem urzędu jak i wieloletnim radnym. 
Następnie przedstawił porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 
1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 27 maja 2011r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Sobótka w okresie od 9 maja do 

3 czerwca 2011r. 
4. Analiza oświadczeń złożonych przez radnych do 30 kwietnia 2011r.  
5. Uchwała w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Sobótki”. 
6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2010. 
7. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Sobótka absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2010. 
8. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2011r. 
9. Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników. 
10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na II półrocze 

2011r. 
11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi Mirosławie i 
Rogów Sobócki. 

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi Rogów Sobótki i 
Garncarsko. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi Ręków. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi Stary Zamek i 
Ręków. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Rogów Sobócki (działka nr 301/1). 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w 



obrębie wsi Strzegomiany. 
17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Strzegomiany. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Mirosławice (działka nr 116). 

19. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Mirosławice (działka nr 159/15). 

20. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Sulistrowice (działki nr 241/12 i 241/13). 

21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Sulistrowice (działka nr 739). 

22. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień oraz Przeciwdziałania Przemocy 
dla miasta i gminy Sobótka na rok 2011. 

23. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza. 
24. Wolne wnioski i komunikaty.  

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Nazimek z uwagi na brak zmian w budżecie 
poprosiła radnych o wycofanie z porządku obrad punktu 8 dotyczącego zmiany budżetu 
gminy Sobótka na 2011r. 

Radni w głosowaniu jednomyślnym (14 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowali wnioskowaną 
zmianę w porządku obrad. 

 

Następnie Burmistrz MiG Sobótka Stanisław Dobrowolski, Przewodniczący Rady Miejskiej 
Witold Nazimek oraz Radny Jacek Ostrowski w związku z likwidacją dwóch szkół z terenu 
gminy złożyli Pani Irenie Gajewskiej Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rękowie oraz Pani 
Aleksandrze Majdeckiej- Budziłek Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mirosławicach serdeczne 
podziękowanie za trwały wkład w rozwój dzieci z terenu naszej gminy. 

 

Ad. 1 

Radny Mirosław Lech złożył na piśmie zapytania dotyczące współpracy z miastami 
partnerskimi ( treść zapytań stanowi załącznik do protokołu). 

Zapytania te zostały odczytane na sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sobótce. 

Radna Leokadia Andrzejewska powiedziała, że na ostatniej sesji składała wniosek o 
wystąpienie do przewoźnika, aby zapewnić mieszkańcom Strachowa, Kunowa, Żerzuszyc i 
Okulic możliwość połączenia z Sobótką i Wrocławiem. Zapytała, co w tej sprawie zostało 
zrobione i czy jest już jakaś odpowiedź od przewoźnika? Powiedziała, że rozpoczęły się 
wakacje i w dwóch likwidowanych szkołach rozpoczęły się prace likwidacyjne. Zapytała, czy 
wiadomo już jakie będzie przeznaczenie tych budynków po likwidacji? 

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 powiedział, że w 
ramach troski o estetykę miasta na ostatniej sesji zgłaszał konieczność wyrzucenia ogrodzeń 
okalających jezdnię na ul. Świdnickiej (przy wjeździe do Sobótki Górki), ponieważ szpecą, a 



będą się odbywały w naszym mieście imprezy kolarskie. Powiedział, że sołtysi uczestniczą w 
sesjach i wiedzą jaka jest sytuacja naszej gminy, ale nie jest znane stanowisko województwa i 
starostwa, jeżeli chodzi o wspomaganie naszej gminy. Zwrócił się do Burmistrza z prośbą o 
zorganizowanie w najbliższym czasie spotkania z władzami powiatu i województwa. Dodał, 
że na pewno rada poprze jego pomysł. 

Radny Tomasz Sadkiewicz złożył wniosek o wystąpienie do Dolnośląskiego Zarządu 
Melioracji i Urządzeń Wodnych o wykoszenie wałów Czarnej Wody i  pogłębienie dna rzeki. 
Złożył również wniosek o wystąpienie do Starostwa w sprawie Alei Św. Anny i wyznaczenia 
oraz wykonania zatoczek przy sklepie Biedronka. Podkreślił, że w weekendy parkuje tam 
najwięcej samochodów, a jest to również czas wzmożonego ruchu na drodze. Następnie 
złożył wniosek o wezwanie właściciela budynku przy Placu Wolności 1 do usunięcia 
wulgaryzmów na ścianie. 

Radny Stanisław Krasoń poprosił o udzielenie informacji, kiedy dokonano zmiany w mpzp 
jeżeli chodzi o kino. Zaznaczył, że jest radnym już wiele lat i nie raz mówiono, że czasem 
lepiej jest nie mieć mpzp, a na ostatnim posiedzeniu usłyszał coś zupełnie innego. Podkreślił, 
że w poprzedniej kadencji nie zmieniono funkcji tej działki. Zapytał, czy nowy właściciel 
uzgadniał wszystkie swoje poczynania z konserwatorem zabytków i czy ma zgodę na 
podwyższenie terenu? 

Pani Monika Liberska odpowiedziała, że skoro zostało wydane pozwolenie na budowę to 
wszystkie niezbędne uzgodnienia zostały dokonane. Dodała, że z uwagi na brak planu nie 
było zmian w mpzp tylko decyzja o warunkach zabudowy. Podkreśliła, że warunkiem 
konserwatora było jedynie pozostawienie ściany frontowej. 

Pan Szczepan Bałamut Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 poruszył temat złego 
stanu dróg powiatowych w szczególności na odcinku Sobótka-Garncarsko. Dodał, że ciężkie 
samochody omijając tą drogę kierują się ul. Świdnicką.  Powiedział, że ruch ten zagraża 
dzieciom chodzącym do szkoły i przechodniom. Podkreślił, że obciążenie naszych dróg jest 
znacznie większe niż w innych gminach i dlatego muszą być one wykonywane bardziej 
starannie. Powiedział, że na dzisiejszym spotkaniu zarządu osiedlowego zamierzają podjąć 
stosowną uchwałę w tej sprawie i przekazać ją do starostwa. Zaznaczył, że starosta powinien 
wybierać lepszych wykonawców i remonty powinny być robione na wiosnę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Nazimek zaznaczył, że sprawa ta została 
poruszana na ostatniej sesji oraz na posiedzeniu komisji w której uczestniczyli policjanci z 
Wojewódzkiej Komendy Policji. Poprosił, aby nie powtarzać cały czas tych samych 
problemów na każdej sesji. Zaznaczył, że wnioski są przekazywane, ale droga jest starostwa, 
a cała procedura trwa. 

Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał czy był przygotowany projekt zmiany organizacji ruchu 
przy Osiedlu Słonecznym oraz czy jest przygotowywany projekt wykonania zatoczek na  
ul. Strzelców, ponieważ słyszał, że coś takiego jest robione. 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym zatwierdziła 
protokół z sesji z dnia 27 maja 2011 r. 
 
Ad. 3 
Brak uwag. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek przedstawił uchybienia, jakie stwierdził 
podczas analizy oświadczeń majątkowych składanych przez radnych do 30 kwietnia 2011r. 
Szczegółowa analiza stanowi załącznik do protokołu.  



 
Ad. 5 
Radny Mirosław Lech odczytał wniosek o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Sobótki 
dla Pana Wacława Żebrowskiego, a następnie przedstawił projekt uchwały w tej sprawie. 
Zaznaczył, że grób Pana Wacława Żebrowskiego znajduje się na naszym cmentarzu 
komunalnym. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/73/11 w załączeniu 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poprosiła Panią Eugenię Pawłowską 
Skarbnika MiG Sobótka o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sobótka 
za rok 2010 wraz z informacją o stanie mienia. 
Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 
gminy Sobótka za rok 2010, sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie mienia. 
Następnie odczytała opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu o przedłożonym sprawozdaniu. 
Radny Mirosław Rybka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił stanowisko 
komisji rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy za rok 2010 oraz opinię Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonym wniosku komisji 
rewizyjnej. 
Po wysłuchaniu wystąpień Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji nad sprawozdaniem Burmistrza. Z uwagi na brak 
chętnych do dyskusji Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2010. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/74/11 w załączeniu 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Sobótka absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za rok 2010 przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik 
MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/75/11 w załączeniu 
 
Ad. 8 
Punkt wycofany z porządku obrad. 
 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 
ławników przedstawiła Agata Rekść. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 



 
Uchwała Nr IX/76/11 w załączeniu 
 
 
Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na II półrocze 
2011r. przedstawiła Agata Rekść. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/77/11 w załączeniu 
 
Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi 
Mirosławie i Rogów Sobócki przedstawiła Pani Monika Liberska. Dodała, że jest to obszar 
około 135 ha. 
Radny Stanisław Krasoń zapytał, jaki jest koszt opracowania dzisiejszych 4 uchwał 
dotyczących zmiany mpzp, ponieważ może się okazać, że plany zostaną sporządzone, a 
inwestycja nie będzie realizowana? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że gmina nie będzie tego finansował tylko inwestor. 
Zapytano, na czyich gruntach będzie to zadanie realizowane? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że z każdym właścicielem zostanie podpisana umowa 
na 29 lat. 
Zapytano dlaczego nie robione jest to na prywatnych działkach tylko na nieruchomościach 
firmy AgrarTechnik? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że to nie jest zależne od 
nas, ponieważ  robiono wstępne badania, które wskazały na te tereny, gdzie wieją wiatry. 
Dodał, że nawet po podjęciu uchwał przez radę i tak firma będzie prowadziła cały rok 
badania, czy tereny te na pewno się kwalifikują na fermy wiatrowe. 
Stanisław Nowicki powiedział, że przy opracowywaniu zmian mpzp należy uwzględnić 
plany budowy autostrady? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że odcinek autostrady pojawił się w naszym planie i 
wszystko jest zgodne z planami wyższego rzędu. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/78/11 w załączeniu 
 
Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi 
Rogów Sobótki i Garncarsko przedstawiła Pani Monika Liberska. Dodała, że jest to obszar 
około 500 ha. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/79/11 w załączeniu 
 
 



Ad.13 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi 
Ręków przedstawiła Pani Monika Liberska. Dodała, że jest to obszar około 130 ha. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/80/11 w załączeniu 
 
Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru lokalizacji elektrowni wiatrowych w rejonie wsi 
Stary Zamek i Ręków przedstawiła Pani Monika Liberska. Dodała, że jest to obszar około 
96 ha. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/81/11 w załączeniu 
 
Zarządzono 15 min. przerwę 
 
Po przerwie. 
 
Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Rogów Sobócki (działka nr 301/1) przedstawiła Pani Monika Liberska. Dodała, że jest to 
obszar około 3200m2. 
Radny Stanisław Krasoń poprosił o przedstawienie opinii komisji, które opiniowały ww. 
projekt uchwały. 
Radny Edward Żaba Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa 
poinformował, że o negatywnej opinii komisji o przedstawionym projekcie uchwały. 
Radny Mirosław Lech Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich powiedział, że na 
jego komisji więcej osób wstrzymało się od głosu niż było za, ale nie ma to znaczenia, 
ponieważ projekt uchwały zostanie ostatecznie przegłosowany dzisiaj. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 6 , „przeciw” 3, „wstrzymało się” 5, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/82/11 w załączeniu 
 
Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w 
obrębie wsi Strzegomiany przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/83/11 w załączeniu 
 



Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Strzegomiany przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/84/11 w załączeniu 
 
Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Mirosławice (działka nr 116) przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę odrzuciła. 
Głosów „za” 4 , „przeciw” 8, „wstrzymało się” 2, „nieobecny” 1 
 
Ad. 19 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Mirosławice (działka nr 159/15) przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 13 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/85/11 w załączeniu 
 
Ad. 20 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Sulistrowice (działki nr 241/12 i 241/13) przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/86/11 w załączeniu 
 
Ad. 21 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Sulistrowice (działka nr 739) przedstawiła Pani Monika Liberska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/87/11 w załączeniu 
 
Ad.22 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień oraz Przeciwdziałania Przemocy dla 
miasta i gminy Sobótka na rok 2011 przedstawiła Agata Rekść. 
 



Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/88/11 w załączeniu 
 
Ad. 23 
Radny Mirosław Rybka przedstawił stanowisko komisji rewizyjnej badającej skargę złożoną 
przez Panią Zdzisławę Pietrus na bezczynność Burmistrza w związku z nieudzieleniem 
pisemnej odpowiedzi na złożone pisma. Zaznaczył, że nie może mieć miejsce taka sytuacja, 
że petent przez 3 miesiące czeka na odpowiedź na nie. Następnie przedstawił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła uznając 
złożoną skargę za zasadną. 
Głosów „za” 12 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecny” 1 
 
Uchwała Nr IX/89/11 w załączeniu 
 
Ad. 23 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poinformował, że w okresie od 15 lipca 
do 15 sierpnia będzie miała miejsce przerwa wakacyjna. Poprosił, aby wszelkie sprawy 
kierować do Biura Rady Miejskiej na piśmie i zostaną one rozpatrzone niezwłocznie po 
zakończeniu przerwy wakacyjnej. Poinformował, że w związku z pożarem domu na  
ul. Świdnickiej w Sobótce prosi o pomoc finansową dla poszkodowanej rodziny. Dodał, że 
osoby chętne mogą wpłacać pieniądze w Biurze Rady Miejskiej i zebrana kwota zostanie 
przekazana osobom poszkodowanym. 
Pan Stanisław Nowicki poinformował, że Regionalne Zrzeszenie Gospodarcze otrzymało 
pismo Ochotniczej Straży Pożarnej z prośbą o pomoc finansową w doposażeniu jednostki. 
Złożył wniosek o powołanie specjalnej komisji, która mogłaby występować w imieniu OSP. 
Dodał, że komisja ta mogłaby spisać wszystkie potrzeby strażaków, jak również występować 
o środki z zewnątrz. Podkreślił, że to właśnie straż uczestniczy w każdych akcjach 
ratowniczych i powinni być wyposażeni w odpowiedni sprzęt. Zaznaczył, że jako Regionalne 
Zrzeszenie Gospodarcze również włączą się w tą akcję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że nie wie, czy powołanie 
takiej komisji ma sens, ponieważ nie chce powielać kompetencji. Zaznaczył, że każda 
jednostka OSP ma swojego komendanta, który najlepiej zna jej potrzeby, a oprócz tego w 
gminie pracuje osoba, która zajmuje się strażą i może aplikować o środki dla nich. Dodał, że 
jeżeli taka komisja ma mieć większe przełożenie na zrzeszenie, to nie widzi przeszkód, aby 
taka komisja powstała. 
Pan Zbigniew Słodkowski poinformował, że od stycznia grupa przedsiębiorców spotykała 
się w celu powołania Lokalnej Organizacji Turystycznej. Powiedział, że od lat Sobótka 
postrzegana jest jako miejscowość turystyczna. Zaznaczył, że w ostatnim czasie powstało 
kilka nowych obiektów noclegowych na terenie gminy. Poinformował, że  7 czerwca 2011r. 
powstała Ślężańska Lokalna Organizacja Turystyczna. Zaznaczył, że jest to spora grupa 
podmiotów, które chciałyby współpracować z Rada Miejską i Burmistrzem w celu 
uatrakcyjnienia naszej gminy do której turyści będą chcieli przyjechać i zostawić swoje 
pieniądze. 
Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki powiedział, że przy reaktywacji 
spółki wodnej mówiło się, że określi się właścicieli każdego rowu. Zapytał, czy spółka wodna 
ma już taką ewidencję? 
Radny Edward Żaba odpowiedział, że 95% rowów to rowy Skarbu Państwa i Starostwa. 
Dodał, że nie mają jeszcze takiej ewidencji. 
Radny Tomasz Sadkiewicz poprosił o wykonywanie dla radnych kserokopii pism, które są 



wysyłane do innych instytucji w związku ze składanymi wnioskami oraz odpowiedzi na nie 
jakie wpływają do urzędu. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął IX sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do 12:30.  
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


